

Mother's Day Brunch Experience

母親節早午餐

11 May

每位港幣 **HK\$398** per person

Includes complimentary half piece of Boston Lobster with Cheese dressing, Seafood Medley, and a glass of wine. Enjoy unlimited starters, salads, desserts, and a live noodle station.

Choose one main dish from a selection of below eight choices.

包括半隻波士頓龍蝦配芝士汁、精選海鮮拼盤。無限供應開胃菜、沙律、甜品等。

主菜從以下菜單中選擇一道：

Australia 36 South Grain Fed Striploin M2 with Foie Gras, French Fries,
Béarnaise and Red Wine Sauce

澳洲 36 南部M2穀飼西冷牛排配鵝肝、薯條、蛋黃醬及紅酒醬
(另加 Additional HK\$128)

Grilled New Zealand Lamb Rack and Confit Lamb Shoulder with Asparagus,
Roasted Potato and Herb-Infused Sauce

烤紐西蘭羊鞍及油封羊肩配露筍、燒薯角及香草汁
(另加 Additional HK\$128)

Lobster Risotto

龍蝦意大利飯

(另加 Additional HK\$98)

Grilled Chicken & Roasted Duck Breast with White Cabbage and Bell Pepper

香烤春雞及鴨胸配白捲心菜及甜椒

Market Fish with Tropical Salsa and Soba Salad

是日鮮魚精選配夏日莎莎醬及蕎麥麵沙律

Grilled Pork Rack with Creamy Mashed Potatoes and Mustard Cream Sauce

香煎豬鞍架配忌廉薯蓉及芥末奶油醬

Abalone Crab Meat Fried Rice

鮑魚蟹肉炒飯

Truffle Mushroom Tagliatelle

野菌松露意大利麵

All prices mentioned are in Hong Kong dollar and 10% service charge applies

Accor Plus member discount is not applicable 11th May, 2025

Photos are for reference only

所有價格均以港元計算，需另加一服務費

Accor Plus 會員折扣不適用於5月11日

圖片僅供參考



Vegetarian 素食

